
Side 1 af 6 

 

 

Dato: 27. maj 2021 

J.nr. 175-21 

 

A/B MARIENDALSVEJ 62-64 

GENERALFORSAMLINGSREFERAT 

Dato Torsdag den 27. maj, kl. 19.00  

Sted/Adresse Foreningens fællesrum, kælderen nr. 64. 

Til stede 21 andelshavere, heraf 3 ved fuldmagt 

Endvidere 

deltog 

Advokat Steen Thomsen, ADLEX Boligadministration A/S 

Administrator Andreas Willer, ADLEX Boligadministration A/S 

Dagsorden:  

1  Valg af dirigent og referent 

2  Aflæggelse af bestyrelsens beretning 

3  Forelæggelse af årsrapport 2020 og evt. revisionsberetning samt godkendelse af 

årsrapporten 

4  Forelæggelse af drifts- og likviditetsbudget til godkendelse og beslutning om evt. ændring i 

boligafgiften.  

 

Gennemgang af plan for vedligeholdelse 2021. 

 

Budgettet 01.01.2020/31.12.2021 indeholder stigning i boligafgiften (i henhold til 

forbrugerprisindekset) på 1%. 

5  Forslag 

 5.1 Indtil næste ordinære generalforsamling bemyndiges bestyrelsen til at foretage 

omprioritering af foreningens realkreditlån samt omlægning af eventuel kassekredit/banklån 

til lavere forrentet realkreditlån 

 5.2 Endelig vedtagelse af forslag 5.8 fra generalforsamling 2020. 

Andelshavere Ana M. Chirita, Lise Hannibal og Andrew Blackwell stiller forslag til ændring af 

reglerne om hundehold i foreningen. 

 

ST gennemgik forslaget og konstaterede at punkt 7 ikke kunne føres til afstemning. 

 

Punkt 7 udgår fra forslaget. 

 

Vedtagelse 

Forslaget kan endelig vedtages ved 2/3 stemmer for, uanset antal af fremmødte. 

6  Valg til bestyrelsen 

6.1 Valg af bestyrelse 

På valg er: 
 

Formand Lotte Trier På valg 

Sekretær Agnethe Malmmose Bak Sørensen På valg 

Bestyrelsesmedlem Nina Andersson På valg 

Suppleant Simone Aslund Friis Pedersen Fraflyttet 
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7  Valg af administrator:  

ADLEX Boligadministration A/S indstilles til genvalg 

8  Valg af revisor:  

GLB Revision indstilles til genvalg 

9  Eventuelt 
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1 Valg af dirigent  

Dirigent Formand Lotte Trier (herefter LT) foreslog på bestyrelsens 
vegne advokat Steen Thomsen (herefter ST) fra ADLEX 
Boligadministration A/S som dirigent. ST blev valgt som 
dirigent uden modkandidat.  

ST valgtes som 
dirigent. 

Lovligt 
indvarslet 

Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt 
indvarslet i henhold til foreningens vedtægter. Ingen fra 
generalforsamlingen havde på opfordring indvendinger mod 
generalforsamlingens lovlighed. 

 

Beslutnings-

dygtig 

Dirigenten konstaterede, at ud af foreningens 40 

medlemmer var 21 repræsenterede, heraf 3 ved fuldmagt. 
På den baggrund konstaterede dirigenten, at 
generalforsamlingen var lovlig og beslutningsdygtig til 

behandling af alle dagsordenens punkter. 

 

Referent Administrator Andreas Willer (herefter AWI) blev valgt som 
referent. Referenten præciserede, at referatet ville blive 
udarbejdet som et beslutningsreferat med en gengivelse af 
aftenens beslutninger, og således at referatet ikke vil 
indeholde udførligt referat af aftenens diskussioner.  

AWI valgtes som 
referent. 

 

2 Bestyrelsens beretning  

 Formand LT henviste til den omdelte beretning. 

 

Beretningen er vedlagt referatet. 

Beretningen blev 

taget til 

efterretning. 

 Spørgsmål og kommentarer  

Revner i 

badeværelses-

gulv 

En andelshaver spurgte om prioteringsrækkefølgen af 

behandling af revner i badeværelsesgulve.  

 

LT fortalte, at bestyrelsen havde sat midler af til de omtalte 

reparationer og forklarede, at bestyrelsen ville komme 

nærmere ind på det under vedligeholdelsesplanen. 

 

 

3 Forelæggelse af årsrapport 2020 og evt. 

revisionsberetning samt godkendelse af årsrapporten 
og andelsværdi 

 

ST gennemgik hovedposterne i årsregnskabet. 

Regnskabet blev 

enstemmigt 
vedtaget.  

Indtægter De samlede indtægter udgjorde kr. 2.034.905. Heraf kr. 
2.008.555 i boligafgift. 

 

Omkostninger Der var afholdt driftsomkostninger på kr. 4.117.363 og 
finansielle omkostninger på kr. 284.580. 

 

Årest resultat Efter afskrivninger og finansielle omkostninger/renter blev 
årets resultat et underskud på kr. 2.367.038. 

 

Andelsværdi Andelsværdien blev enstemmigt vedtaget til  kr. 24,00 

 Spørgsmål og kommentarer  

Note 20 og 21 En andelshaver spurgte hvad forskellen på note 20 og note 

21 i regnskabet var og om det var relevant ved fastfrysning 
af ejendommens værdi? 

 

ST forklarede, at det var revisionsstandard for 

andelsboligforeninger og bekræftede andelshaveren i, at det 

i grove træk ikke var relevant grundet fastfrysningen. 
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Låne-
omkostninger 

ST forklarede hvordan foreningen havde sparet ca. kr. 
200.000 det første år efter omlægningen. 

 

 

4 Forelæggelse af drifts- og likviditetsbudget til 

godkendelse og beslutning om eventuel ændring af 
boligafgiften og á conto bidrag.  

 

Gennemgang af plan for vedligeholdelse for 2021. 

 

Budgettet 01.01.2020/31.12.2021 indeholder stigning i 
boligafgiften (i henhold til forbrugerprisindekset) på 1%. 

 

ST forelagde drifts- og likviditetsbudgettet for 2021. 

Budgettet blev 

enstemmigt 
vedtaget.  

Motivation LT fremlagde foreningens vedligeholdelsesplan og henviste 
til budgettet hvor der var sat kr. 1.450.000 af til posterne. 

 

 Spørgsmål og kommentarer  

Vedlige-

holdelsesplan 

En andelshaver spurgte om posten ’Altan’ var til altandøre? 

 
LT svarede ja og henviste til vedligeholdelsesplanen, hvor 
der var sat kr. 480.000 af til altandøre. 

 

El-eftersyn 

 

 

En andelshaver spurgte hvad posten ’El eftersyn’ i 
vedligeholdelsesplanen dækkede over. 

 

LT forklarede, at det var til tjek af stofledninger og diverse 
andre installationer i opgangene. 

 

I anledning af ovenstående anbefalede bestyrelsen, at man 

fik skiftet sine stofledninger i sin andel, hvis man alligevel 
stod overfor en større renovering. 

 

 

5 Forslag Beslutning  

5.1 Indtil næste ordinære generalforsamling bemyndiges 
bestyrelsen til at foretage omprioritering af foreningens 

realkreditlån samt omlægning af eventuel kasse-
kredit/banklån til lavere forrentet realkreditlån. 

Forslaget blev 
enstemmigt 

vedtaget.  

 Spørgsmål og kommentarer  

 Der var ingen spørgsmål eller kommentarer.  

 Vedtagelse  

 Forslaget vedtages ved simpelt flertal jf. vedtægternes § 27.  

 

5.2 Endelig vedtagelse af forslag 5.8 fra 

generalforsamling 2020. 

Andelshavere Ana M. Chirita, Lise Hannibal og Andrew 

Blackwell stiller forslag til ændring af reglerne om hundehold 

i foreningen. 

 

Vedtagelse 

Forslaget kan endelig vedtages ved 2/3 stemmer for, uanset 
antal af fremmødte. 

Forslaget blev ikke 
vedtaget, da 11 
andelshavere 

stemte for og 10 
stemte i mod. 

Motivation Forslagsstiller motiverede forslaget fra sidste års 

generalforsamling. 
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 Spørgsmål og kommentarer  

Klager En andelshaver spurgte om pkt. 7. 

 

ST forklarede, at pkt. 7 udgik af forslaget på sidste års 
generalforsamling. 

 

 

6 Valg af bestyrelse  

 

Til bestyrelsen valgtes: 

Formand Lotte Trier 

Bestyrelsesmedlem Nina Andersson 

Bestyrelsesmedlem Thomas Bouchara 

Suppleant Gritt Bykilde 

Suppleant Toni Larsen 

Bestyrelsen består herefter af: 

Formand Lotte Trier På valg i 2023 

Næstformand Mette Skov Hansen På valg i 2022 

Kasserer Nils Rasmussen På valg i 2022 

Bestyrelsesmedlem Nina Andersson På valg i 2023 

Bestyrelsesmedlem Thomas Bouchara På valg i 2023 

Suppleant Gritt Bykilde På valg i 2022 

Suppleant Toni Larsen På valg i 2022 

 

7 Valg af administrator  

Motivation Formand Lotte Trier fremlagde sin benchmark analyse og 
motiverede skift af administrator til Andelsbo. 

 

Advokat Steen Thomsen fra ADLEX Boligadministration 

fremlagde sine modargumenter for generalforsamlingen. 

 

Generalforsamlingen stemte herefter om skift af 
administrator. 

 

  

 Afstemning  

Valg ADLEX Boligadministration A/S blev genvalgt.  

 

Stemmerne fordelte sig med 11 stemmer til ADLEX 
Boligadministration, 7 stemmer til Andelsbo og 3 blanke 
stemmer. 

 

 

8 Valg af revisor  

 GLB Revision blev genvalgt  

 

9 Eventuelt 

Etageadskillelse 

 

 

 

En andelshaver spurgte om man kunne gøre noget ved etageadskillelsen for at 

reducere støj? 
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En andelshaver fortalte, at det er en af de ting man må leve med i en 100 år 
gammel bygning og at der i øvrigt nemt kunne opstå risiko for skimmelsvamp, 
hvis man gjorde noget ved problematikken.  

 

LT forklarede, at bestyrelsen faktisk havde undersøgt dette, men at det ville blive 
meget bekosteligt samt at der var en risiko for skimmelsvamp. 

 

ST bekræftede og forklarede, at problemstillingen ses i mange foreninger og der 
ikke findes en konkret løsning på det. 

 

 

Herefter takkede ST for god ro og orden.  

 

Generalforsamlingen blev hævet kl. 20.30. 

 

I henhold til vedtægternes § 28 skal dette referat underskrives af dirigenten og hele bestyrelsen.  


